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اعلام جزئيات مرگ »هيرکان« تا پايان هفته
مدير کل دفتر بازرسي، ارزيابي عملکرد و 
پاس��خگويي به شکايات سازمان حفاظت 
محيط زيس��ت،ارائه اطلاع��ات دقيق در 
مورد مرگ هيرکان )پلنگ ماده رهاسازي 
ش��ده در پارک ملي گلس��تان( را به پايان 
هفته جاري موکول کرد. به گزارش ايسنا، 
مرتض��ي فريد در م��ورد آخرين وضعيت 

پرونده مرگ هيرکان و نتيجه بازجويي هاي اين دفتر مي گويد: بازرسي ها 
انجام شده است و بايد جمع بندي هاي لازم صورت گيرد. جمع بندي ها تا 
پايان هفته جاري انجام و نتيجه آن اطلاع رس��اني مي ش��ود. وي در پاس��خ 
به اين پرسش که چرا عليرغم اعلام معاونت محيط زيست طبيعي مبني 
ب��ر اع��لام جزئيات مرگ هيرکان تا ابتداي هفته جاري،اين وعده محقق 
نش��د، اظهار مي کند: ما بايد بررس��ي هاي لازم را انجام دهيم و بعد نتيجه 
را اعلام کنيم. بخش هايي از ماجراي هيرکان مربوط به حوزه ما نيست و 
بايد موضوع را پيگيري کنيم تا اطلاعات تکميل شود و در وقت مقتضي 

نتيجه اعلام خواهد شد.

پيش بيني 19 هزار ميليارد تومان
 بودجه براي بخش درمان

معاون درمان سازمان تامين اجتماعي از پيش بيني 19 هزار ميليارد تومان 
بودجه براي بخش درمانم در س��ال 96 خبر داد و گفت: يکي از مهمترين 
گام هايي که دولت برداشته در خصوص طرح تحول نظام سلامت است 
که در همين راستا هم حمايت  هاي کارشناسي و هم مالي از سوي سازمان 
تامين اجتماعي ش��ده اس��ت. به گزارش ايلنا محمدعلي همتي افزود: با 
اجراي طرح تحول س��لامت از س��ال 93 تاکنون، سازمان تامين اجتماعي 
براي کمک به اين طرح از هيچ کوشش��ي دريغ نکرده اس��ت. وي تصريح 
کرد: آنچه که لازم اس��ت مس��ئولان اجرايي کش��ور به آن توجه ويژه  اي 
داشته باشند، کنترل هزينه هاي نظام سلامت است. معاون درمان سازمان 
تامين اجتماعي در ادامه به برخي از اقدامات س��ازمان براي ارائه خدمت 
بهتر به مردم اشاره کرد و گفت: براي سال 96 حدود 19 هزار ميليارد تومان 
بودجه براي بخش درمان پيش بيني شده است تا بتوانيم خدمات مطلوبي 

به مردم ارائه دهيم. 

درمان »عماد« کاملا رايگان خواهد بود
مش��اور وزير بهداش��ت و مدير روابط عمومي اين وزارتخانه تاکيد کرد: هيچ 
هزينه اي براي درمان عماد نياز نيست و يک تيم ماموريت رسيدگي پزشکي 
به او را دارد. دکتر عباس زارع نژاد در گفتگو با ايسنا در مورد وضعيت درماني 
"عماد" گفت: فرايند درمان عماد درحال پيگيري است و با توجه به اينکه 
بيماري او ژنتيکي است، مقدمات براي انجام عمل پيوند فراهم شده است. 
وي افزود: در حال حاضر يک تيم تخصصي پيگير وضعيت او اس��ت و هر 
تصميمي که بگيرند به صورت کاملا رايگان انجام مي شود و نياز به هزينه 
درماني از جاي ديگر وجود ندارد. البته اگر خيرين قصد کمک داشته باشند 
مي توانند از بابت وضعيت اقتصادي و معيشتي خانواده به آنها ياري برسانند 
اما تاکيد مي کنم که درمان عماد رايگان است و خانواده او نيازي به پرداخت 
هزينه درماني ندارند. مدير روابط عمومي وزارت بهداشت عنوان کرد: امروز هم 
عماد را براي معاينه به بيمارستان شريعتي بردند و يک تيم فوق  تخصصي که 

ماموريت دارد وضعيت درماني او را پيگيري کند؛ عماد را معاينه کردند.

افزايش ارائه خدمات درماني به مصدومان 
با وجود بالگرد هوايي 

رئيس دانش��گاه علوم پزشکي 
اي��لام گف��ت: ارائ��ه خدمات 
درمان��ي ب��ه مصدمان با وجود 
بالگرد هوايي در اس��تان ايلام 
افزايش يافته است. به گزارش 
روابط عمومي دانش��گاه ايلام، 
عل��ي دلپيش��ه در رابطه با اين 

اع��زام بالگ��رد هوايي اورژانس اظه��ار کرد: در پي وقوع تصادف در 
بخش زرين آباد از توابع شهرستان دهلران، موتور سوار 16 ساله به 
شدت مصدوم شد و اعزام بالگرد فوريت پزشکي استان را ضروري 

ساخت.
وي ادام��ه داد: در پ��ي تماس مرکز اورژانس شهرس��تان دهلران با 
تيم پروازي اورژانس مستقر در فرودگاه ايلام، بالگرد هوايي مرکز 
فوريت هاي پزش��کي اس��تان جهت انتقال مصدوم تصادفي جوان 
موتور س��وار به محل اعزام ش��د.رئيس دانشگاه علوم پزشکي ايلام 
تصريح کرد: بالگرد فوريت پزشکي استان در محل حادثه حاضر و 
بعد از 1٠ دقيقه و انجام اقدامات اوليه امداد، به سمت ايلام حرکت 
کرده و مصدوم جهت ادامه درمان تحويل بيمارستان امام خميني 

)ره( شهر ايلام شد.

برگزاري جلسه احداث
 همراه سراي بيمارستان باهنر کرمان

يکش��نبه 21 خرداد جلس��ه اي در بيمارس��تان باهنر با حضور خير 
محترم دکتر سلطاني و هيات همراه وي، اقاي مهندس ايرانمنش 
از دفت��ر فن��ي و اق��اي دکتر ابوس��عيدي از معاون��ت امور اجتماعي 
دانشگاه و همچنين رياست محترم بيمارستان دکتر احمدي نژاد، 
در بيمارستان باهنر برگزار شد.هدف از برگزاري اين جلسه، تعيين 
مکان احتمالي احداث همراه س��راي بيمارس��تان باهنر کرمان به 
عنوان س��ومين بيمارس��تان مجهز به همراه س��را در کرمان بود. در 
اين جلسه در خصوص تعيين مکان احداث همراه سراي بيمارستان 
باهن��ر و اينک��ه در چن��د طبقه و به چه صورت اجرا ش��ود، به بحث 
و تب��ادل نظ��ر پرداختند که قرار ش��د در جلس��ات آينده هماهنگي 

بيشتري انجام گيرد .

احداث بيش از 117 کيلومتر راه برون شهري
 در استان مرکزي طي چهارسال گذشته 

مديرکل راه وشهرسازي استان مرکزي گفت: طي چهار سال اخير 
بيش از 117 کيلومتر راه برون ش��هري در اس��تان مرکزي احداث 
شده است. به نقل از روابط عمومي اداره کل راه و شهرسازي استان 
مرک��زي، مجيد ش��ارقي با اع��لام اين خبر افزود: يکي از مهمترين 
تکاليف اين اداره س��اخت و توس��عه ش��بکه راه هاي استان مرکزي 
است که در قالب آزادراه، بزرگراه، راههاي اصلي و فرعي و روستايي 
به صورت مس��تمر اس��ت که پس از انجام برنامه ريزي هاي لازم 
و عق��د ق��رارداد ب��ا پيمان��کاران ذيصلاح روند اح��داث پروژه هاي 
مذکور اجرايي مي ش��ود. وي ادامه داد: با تلاش هاي انجام ش��ده 
ط��ي دوره چهارس��اله دول��ت تدبي��ر و اميد بي��ش از 62.5 کيلومتر 
راه اصلي و 54.3 کيلومتر راه روس��تايي احداث ش��ده اس��ت. رئيس 
ش��وراي حم��ل و نقل اس��تان مرکزي خاطرنش��ان ک��رد: تاکنون 
186٠ کيلومت��ر راه اصل��ي ش��امل آزادراه، بزرگ��راه، راه اصل��ي و 
فرعي و 44٠8 کيلومتر راه روس��تايي ش��امل آس��فالت، شوسه و... 
 در اس��تان مرک��زي ب��ه عامليت اداره کل راه و شهرس��ازي احداث 

شده است. 

پيشخوان

پيشخوان

گروه اجتماعي: با اعلام نتايج انتخابات پنجمين دوره شوراي اجتماعی
شهر تهران علاوه بر اينکه اکثريت اعضاي اين نهاد بايد با بهشت 
خداحافظي کنند، رفتن محمدباقر قاليباف از شهرداري هم قطعي 
ش��ده و حالا گزينه مناس��ب براي جايگزيني وي از موضوعاتي 
است که اين روزها بسيار شنيده مي شود اسامي مختلفي مطرح 
مي شود. تقريبا از چندماه پيش از انتخابات موضوع رفتن قاليباف 
از شهرداري مطرح شده بود و حالا با حضور تمامي اعضاي ليست 
اميد، شمارش معکوس آغاز شده است. اما اين تنها موضوعي 

نيست که اين روزها درباره آن صحبت مي شود.
ک��ه بع��د از انتخابات تبديل به دغدغه اصلي فعالان اجتماعي و 
شهري شده است، مسئله شهردار بعدي پايتخت است که هر روز 
نام هاي مختلفي براي اين مسند مهم و تاثيرگذار مطرح مي شود. 
گاهي اسحاق جهانگيري به عنوان گزينه احتمالي اعلام مي شود 
و گاهي محسن هاشمي. گاهي حسين مرعشي و گاهي صفايي 
فراهاني و حالا زمزمه هاي احتمال حضور محمود حجتي توسط 
الي��اس حضرت��ي، نماينده مردم تهران در مجلس مطرح ش��ده 
است. اما پيش از آنکه لازم است نگاهي بي اندازيم به آنچه که 

شهرداري تهران را بسيار حائز اهميت کرده است.
اولين و مهمترين موضوعي که در مسئله شهرداري و رياست بر 
آن بسيار حائز اهميت است، رسانه هاي گسترده و تاثيرگذاري 
است که زير نظر اين نهاد شهري منتشر مي شوند. اين رسانه ها 
به خوبي مي توانند ديدگاه ها و نظرات اصلاح طلبان را منتش��ر 
کرده و پايگاه مناسبي براي اين جريان سياسي باشد. البته اين 
ظرفيت رسانه اي در صورتي قابل استفاده است که شهردار آينده 
نگاه مناس��بي به رس��انه داشته باش��د. بانک شهر يکي ديگر از 
مواردي است که موجب اهميت شهرداري شده است. اين بانک 
در دوران شهرداري قاليباف تأسيس شد و سهام آن بيشتر متعلق 
به ش��هرداري هاي شهرها، کلان شهرها، کارکنان شهرداري و 
بخشي از مردم است. ضمن اينکه شهرداري تهران سازمان ها 
بسياري را در زير چتر خود قرار داده است. سازمان هايي مانند: 
سازمان بازرسي شهرداري تهران، سازمان ورزش و تندرستي، 
سازمان بهشت زهرا، سازمان نوسازي، سازمان ميادين ميوه و 
تره بار، سازمان املاک و مستغلات شهرداري تهران، سازمان 
فرهنگي هنري و.... جز س��ازمان هاي تحت نظر ش��هرداري 
تهران هس��تند. در مجموع ش��هرداري تهران يکي از مهمترين 
و اثرگذارترين نهادهاي ش��هري اس��ت که س��ال ها در اختيار 
اصولگرايان قرار داشته حالا نوبت به اصلاح طلبان رسيده است 

تا با راي مردم تهران وارد بهش��ت ش��وند. اما هنوز گزينه اصلي 
مشخص نيست و همانطور که در ابتدا اشاره شد افراد مختلفي 
براي اين س��مت در فضاي مجازي مطرح ش��ده اند. از اس��حاق 
جهانگيري گرفته تا حناچي و مرتضي حاجي که در اين نگاهي 
به اين گزينه ها خواهيم انداخت. اما با همه اين تفاسير »معماي 
بهشت« همچنان موضوع داغ رسانه ها و شبکه هاي اجتماعي 
است که بنا بر گفته مرتضي الويري تا يک ماه ديگر پاسخ آن 
مش��خص مي ش��ود. با اين حال تا امروز افرادي که به آنها اشاره 
ش��د از گزينه هاي مطرح ش��ده هستند اما همچنان اين احتمال 

وجود دارد که شهردار آينده از ميان اين افراد نباشد.
در چنين ش��رايطي روز گذش��ته و در حالي که هنوز دو ماهي تا 
شروع دوره پنجم شوراي شهر تهران باقي مانده الياس حضرتي، 
نماين��ده م��ردم تهران در مجلس و عضو فراکس��يون اميد، بار 
ديگر نام محسن هاش��مي را به عنوان يکي از گزينه هاي جدي 
ش��هرداري پايتخت مطرح کرد. اين در حالي اس��ت که پيش از 
اين محسن هاشمي در روزهاي گذشته چنين چيزي را رد کرده 
اس��ت و گفته ش��هردار شدنش جدي نيست. حضرتي در توئيتر 
نوشت: »جدي ترين گزينه ها براي شهرداري تهران محمدعلي 
نجفي، حس��ين مرعش��ي، حبيب الله بيطرف، محسن هاشمي و 
محمود حجتي هس��تند که ش��انس دو نفر آخر بيش��تر است.« 
محمود حجتي و حسين مرعشي تاکنون جزو گزينه هاي پيشين 
ش��هرداري تهران نبودند، اما جدي بودن محمود حجتي، وزير 
فعل��ي جهاد کش��اورزي براي ش��هرداري ته��ران که اتفاقا هم 
مقبولي��ت حکومت��ي دارد و ه��م ي��ک مدير بي س��ر و صدا، اما 
عملگراست، مي تواند معادلاتي که تاکنون بوده است و بيان شده 
را تغيير دهد. حجتي علاوه بر سابقه وزارت در جهادکشاورزي 
)دولت روحاني و دولت خاتمي(، سابقه وزارت راه هم در دولت 
اصلاح��ات دارد. حقيق��ت اين اس��ت که مديريت ش��هري در 
سال هاي اخير دچار مشکلاتي بوده که شايد مهمترين آنها به 
زمينه هاي ايجاد 49٠ هزار واحد لوکس خالي در تهران و بحث 
املاک نجومي مربوط شود. با اينکه شهردار تهران معقتد است 
برخي از خانه هاي خالي را به رفته گران داده، انتش��ار ليس��تي 
ک��ه مدع��ي تخفيف در فروش املاک نجومي به برخي اعضاي 
ش��وراي ش��هر بود، حاشيه هايي را براي مديريت شهري ايجاد 
کرد. ادعايي که البته در دادگاه اثبات نش��د اما به نظر مي رس��د 
همين حواش��ي در اقبال س��رد مردم تهران در انتخابات اخير از 

ليست فعلي شوراي شهر بي تاثير نبوده است.

گروه اجتماعي: مبارزه با فقرزدايي و حمايت از اقشار آسيب پذير 
يکي از مهم ترين برنامه هاي دولت يازدهم در سال هاي گذشته 
ب��وده اس��ت. در تازه تري��ن اقدام، دولت براي رفع س��وتغذيه و 
کم��ک ب��ه خانوارهاي نيازمند، توزيع س��بدهاي امنيت غذايي 
در زمان هاي مختلف بوده اس��ت. توزيع بس��ته حمايت غذايي 
مي توان��د ب��ه خانوارهاي��ي که به دلاي��ل مختلف کالري کافي 
درياف��ت نمي کنن��د، کمک کند تا نيازهاي غذايي حداقلي خود 
را تامين سازند. در مراحل توزيع سبدهاي امنيت غذايي افرادي 
تحت پوشش قرار گرفتند که تحت پوشش کميته امداد امام )ره( 
و سازمان بهزيستي هستند. در همين حال بنا بر اعلام وزرات 
تعاون، کار و رفاه اجتماعي توزيع يک نوبت ديگر بسته حمايت 

غذايي پيش از پايان يافتن سال، در راه است.
پيش از اين در هفته نخست خردادماه سال جاري بود که روند 
توزي��ع س��بد غذاي��ي بين محرومان و اقش��ار ضعيف جامعه در 
روزهاي ابتدايي ماه مبارک رمضان ش��روع و به همين منظور 
وزارت تعاون به عنوان متولي امر روند توزيع مرحله جديد اقلام 
طرح حمايت غذايي بين مشمولان از امروز آغاز کرد. علي ربيعي، 
وزير تعاون در اين رابطه اعتبار پيش بيني شده براي توزيع اين 
مرحله از س��بد حمايت غذايي نيازمندان را 22٠ ميليارد تومان 
دانس��ته بود و از مش��مولان اجراي اين طرح خواست از امروز با 
مراجعه به فروشگاه هاي زنجيره اي و تعاوني اقلام مورد نياز خود 
را خريداري کنند. خانوارهايي که تحت پوشش قرار مي گيرند 
س��ه ميليون و 888 هزار و 574 خانوار هس��تند که با بعد خانوار 
تقريبا بيش از 1٠ ميليون نفر مي شوند. علاوه بر آن زنان باردار 
و کودکان داراي س��وء تغذيه نيز از قبل شناس��ايي ش��ده اند که 
آنها در اين پوشش حمايتي قرار مي گيرند. اين اعتبار براي تهيه 
گوشت قرمز، گوشت مرغ، تخم مرغ، برنج، ماکاروني، حبوبات، 
لبنيات، روغن مايع، رب و خرما قابل اس��تفاده اس��ت. البته در 
اين مرحله روي مقدار کالاها قيد خاصي گذاش��ته نش��ده است؛ 
يعن��ي خانواره��ا مي توانند همه اعتبارش��ان را فقط صرف برنج 
يا گوش��ت قرمز کنند. ارزش ريالي س��بد حمايت غذايي براي 
خانوارهاي نيازمند يک نفره را کمي بيش��تر از 3٠ هزار تومان 
و ب��راي خانواره��اي 6٠ ه��زار تومان اس��ت و اين ميزان براي 

خانوارهاي 4 نفره و بيشتر 12٠ هزار تومان است.
محمدباقر نوبخت، س��خنگوي دولت نيز پيش تر با بيان اينکه 
دول��ت ياران��ه را قط��ع نخواهد ک��رد، گفت: قبل از ماه مبارک و 
ظرف روزهاي آينده س��بد غذايي بين اقش��ار کم درآمد توزيع 

خواه��د ش��د. س��خنگوي دولت درباره برنام��ه دولت براي ماه 
مبارک رمضان تصريح کرد: دولت مانند سنوات گذشته تلاش 
مي کند همه اقلام مورد نياز مردم را براي نيازمندي هاي ويژه 
ماه رمضان تأمين کند و نظارت کافي درباره قيمت ها داش��ته 
باشد.نوبخت ادامه داد: قبل از ماه مبارک، ظرف روزهاي آينده 
س��بد غذايي به تناس��ب نيازهاي ماه مبارک رمضان بين اقشار 

کم درآمد توزيع خواهد شد.
در همين حال رئيس انجمن دفاع از حقوق معلولان گفت: از 2 
ميليون و 4٠٠ هزار معلول در کشور، نزديک به 4٠٠ هزار نفر، 
باوجود نامه نگاري ها با وزارت رفاه و بهزيستي، از دريافت سبد 
کالا محروم شده اند. علي محمودنژاد در گفتگو با فارس، گفت: 
بس��ته امنيت غذايي به چند گروه از معلولان آس��يب پذير جامعه 
تعلق نمي گيرد آنهايي که داراي دفترچه بيمه تأمين اجتماعي 
هستند و حداقل حقوق پايه را مي گيرند آنهايي که يک وسيله 
نقليه به اسمش��ان ثبت ش��ده و کس��اني که از کارافتادگي دارند 
و حق��وق 2٠٠ ت��ا 9٠٠ ه��زار توماني را مي گيرند. وي ادامه داد: 
متأسفانه بسته امنيت غذايي به معلولان تعلق نمي گيرد چرا که 
اگر کارگري با حقوق حتي يک ميليون و 2٠٠ هزار توماني زندگي 
کند و سه فرزند معلول داشته باشد و يا فردي يک خودرو داشته 
باشد اما فرزند معلول داشته باشد، بسته امنيت غذايي به او تعلق 
نمي گيرد. محمودنژاد گفت:  بنابر اين معلولان و آنهايي که به 
واسطه والدين خود تحت تکلف قرار دارند از سبد امنيت غذايي 
محروم هستند و اين در حالي است که هزينه هاي زندگي براي 
معلولان به قدري بالاس��ت که درآمدهايش��ان پاسخگو نيست. 
وي گف��ت: خانواده ه��اي معلولان صرفنظر از قانون هدفمندي 
يارانه ها بايد از س��بد امنيت غذايي برخوردار ش��وند و به همين 
دليل ما از سه سال پيش رايزني هاي خود را با سازمان بهزيستي 
انج��ام دادي��م و ب��ه وزارت دفاع نامه نگاري کرديم تا اين س��بد 
کالا را بدهد اما متأس��فانه پاس��خي داده نشده و به نظر مي رسد 
معلوليت در نگاه مسئولان از اولويت برخوردار نيست و وزارت 
رف��اه ب��ه اين جامعه ظل��م مي کند. رئيس انجمن دفاع از حقوق 
معلولان گفت: طبق اعلام سازمان جهاني بهداشت سه تا 1٠ 
درص��د جمعي��ت دنيا معلول به حس��اب مي آيند که البته در اين 
آمار زنان باردار و س��المند هم معلول محس��وب مي ش��وند اما از 
نظر محروميت حس��ي، حرکتي و رش��د مغزي سه درصد جامعه 
معلول است. محمودنژاد گفت: بنابر اين با اين تعريف 2 ميليون 

و 4٠٠ نفر از جمعيت کشور معلول هستند.

با افزايش گزينه هاي احتمالي شهرداري تهران؛

»حجتی« به »بهشت« نزديک شد
با وجود نامه نگاري انجمن مددکاري با وزارت تعاون، کار و رفاه صورت گرفت؛

حذف ۴۰۰ هزار معلول از سبد امنيت غذايي

اخــبار شـهرستان

توجه ويژه نشريه بين المللي يونسکو به نقش بانوان در ژئوپارک جهاني قشم

انتصاب سرپرست جديد اداره گاز منطقه يک مرکز استان گلستاناجراي موفقيت آميز تعميرات در واحد پنج بويلر پالايشگاه آبادان

کارگاه توليد 50 هزار تني بيلت شرکت آلومينوم ايران به بهره برداري رسيد

ديدار اعضاي جديد شوراي شهر چمستان با دکتر صدرالدين ۳50 تن مواد غذايي از اسکله بندر دير به مقصد قطر بارگيري شد
نـور – زينـب تذکاري : متولي در ديدار 
با اعضاي جديد شوراي شهر چمستان، 
گفت: »دانشگاه آزاد اسلامي واحد نور، 
داراي پتانسيل هاي علمي،  تحقيقاتي، 
فضاه��اي فيزيکي و آزمايش��گاه ها و 
کارگاه هاي مجهز و مناس��بي است که 
مي تواند بخش��ي از نيازهاي شهرستان 
و اس��تان را پوش��ش دهد.« وي هدف 
دانشگاه آزاد اسلامي نور را حل مسائل 
و مشکلات شهرستان و استان به روش 
علم��ي و مهندس��ي بيان ک��رد و گفت: 
»تربي��ت نيروي متعه��د و متخصص 
مهمترين رس��الت اين واحد دانشگاهي 

است.«
رئيس واحد نور با توجه به نقش و اهميت 
علم و دانش در حوزه مديريت ش��هري 
اف��زود: »باي��د براي ني��ل به بالندگي و 

رونق ش��هري و چاره جويي براي حل 
مش��کلات و معض��لات علمي، فني و 
اقتصادي، همکاري دو جانبه ايي ميان 
دانش��گاه و شهرداري چمستان برقرار 
باش��د.«  متولي تاکي��د کرد: »طرفين 
حد اعلاي تلاش خويش را در راستاي 
گس��ترش همکاري ه��اي فيمابين به 
منظ��ور ح��ل مش��کلات و معضلات 
علم��ي- تحقيقاتي به کارگيرند و براي 
نيل به اهداف چشم انداز شهر چمستان 

از هيچ کوششي دريغ نورزند.«
در ادامه جلس��ه اعضاي جديد ش��وراي 
ش��هر چمس��تان نظ��رات خ��ود را در 

موضوعات��ي نظير پيش بيني هاي لازم 
و قانونمن��د به زيرس��اخت هاي موجود 
و م��ورد نياز در طرح هاي شهرس��ازي 
آين��ده چمس��تان و همچني��ن ني��ز 
مطالبي درباره پتانس��يل هاي اجتماعي 
توس��عه  زمينه ه��اي  اقتص��ادي،  و 
گردش��گري ش��هري، و ضرورت هاي 
اس��تفاده از خدم��ات دانش بني��ان در 
راستاي سياست هاي اقتصاد مقاومتي، 
تهي��ه طرح ه��اي اجراي��ي و برگزاري 
برنامه هاي��ي از قبي��ل جش��نواره ها و 
 کارگاه هاي آموزش��ي و فرهنگي بيان

 کردند.

بوش��هر- خبرنگار تجارت  : مديرکل بنادر 
و دريانوردي اس��تان بوش��هر با بيان اينکه 
زيرس��اخت هاي بنادر استان بوشهر براي 
فعاليت هاي تجاري افزايش يافته اس��ت، 
اظهار داش��ت: بنادر استان بوشهر ظرفيت 
بالاي��ي در ام��ر تج��ارت دريايي و تخليه و 
بارگيري کالا دارند و اين در حالي است که 
توسعه زيرساخت ها در دستور کار قرار دارد.

ب��ه گزارش رواب��ط عمومي، محمدمهدي 
بنچاري با بيان اينکه بنادر استان بوشهر کمترين فاصله با بنادر 
کش��ور قطر را دارند خاطر نش��ان کرد: بنادر جنوبي استان بوشهر 
کمترين فاصله با قطر دارند بطوريکه نزديکترين بندر کشور به قطر 
بنادر عسلويه و نخل تقي با فاصله 148 مايل دريايي است.بنچاري 
با اشاره به اينکه بازرگانان استان بوشهر با کشور قطر داراي ارتباط 
تجاري ديرينه هستند افزود: بنادر استان بوشهر توانايي و ظرفيت 
لازم براي صادرات مواد غذايي به قطر دارند که بنادر دير، عسلويه 
و نخل تقي از زيرساخت هاي مناسبي در اين راستا برخوردار هستند. 

وي، با اشاره به اينکه بندر تجاري دير از جمله 
بنادر جنوب استان بوشهر است که توسعه 
زيرساخت هاي بندري در اين بندر در دستور 
کار است تصريح کرد:سال گذشته همزمان 
ب��ا ايام الله دهه فج��ر پروژه هاي زيادي به 
به��ره برداري رس��يد که مجموع اعتبارات 
تخصيص يافته پروژه هاي افتتاحي در اين 
بن��در هزينه اي افزون بر 99 ميليارد و 85٠ 
ميليون ريال اس��ت.بنچاري اجراي پروژه 
ساختمان انبار،با اعتبار 36 ميليارد ريال را از جمله طرح هاي اجراء 
ش��ده دانس��ت و خاطر نش��ان کرد: احداث سردرب ورودي بندر با 
اعتبار 3.2 ميليارد ريال،محوطه س��ازي بندر با اعتبار 6٠ ميليارد 
ريال و احداث س��اختمان س��رويس هاي بهداشتي با اعتبار 65٠ 
ميليون ريال بوده است.مديرکل بنادر و دريانوردي استان بوشهر، 
از صدور نخس��تين محموله از بندر دير خبرداد و گفت: نخس��تين 
محموله ميوه، تره بار و سبزي جات به وزن 35٠ تن از اسکله بندر 

دير به سه فروند شناور بارگيري شد.

نشريه بين المللي يونسکو در آخرين شماره خود، 
ن��گاه وي��ژه اي به ژئوپارک قش��م و نقش بانوان 
جزيره در اين پديده زمين ش��ناختي داشته است.

به گزارش روابط عمومي منطقه آزاد قشم، بولتن 
يونسکو که به صورت بين المللي منتشر مي شود 
با تصاويري از ژئوپارک قشم، نقش بانوان جزيره 
در توسعه پايدار را با توليد صنايع دستي همچون 
گلابتون دوزي، خوس دوزي، برقع دوزي، شک 
بافي و زري بافي، س��اخت عروس��ک هاي محلي 

دختولوکو را مورد توجه قرار داده است.
در اي��ن بولت��ن بين الملل��ي، همچنين تصويري 

از غذاه��اي محلي همچون ماهي برش��ته، قليه 
ماه��ي، حواري ميگ��و، قليه ميگو، پودني ماهي، 
رنگين��ک و ادويه محلي، قهوه قش��مي، حلواي 
قشمي، سمبوسه، نان تمشي به عنوان بخشي از 
توانمندي بانوان جزيره قش��م به تصوير کش��يده 
شده.همکاري يکي از شرکت هاي تعاوني بانوان 
جزيره قش��م که در ساختمان پذيرمان ژئوسايت 
دره ستاره هاي ژئوپارک جهاني يونسکو در قشم 
فعالي��ت مي کند نيز از ديگر تصاوير اين نش��ريه 
بين المللي است.نگارنده مطالب مربوط به نقش 
بانوان جزيره قش��م در اين نش��ريه عنوان کرده 

ک��ه بان��وان هنرمند اين منطق��ه در کنار نمايش 
جلوه هاي فرهنگي، در عرضه و فروش س��وغات 
و صنايع دس��تي س��نتي خود نيز نقش مهمي به 
عهده دارند.در اين بولتن بين المللي تاکيد ش��ده 

مهارت ه��اي امروز بانوان جزيره قش��م برگرفته 
از گذش��ته دوري اس��ت که نس��ل به نس��ل به 
آن ها منتقل ش��ده و آثار هنري خلق ش��ده توسط 
بانوان جزيره مورد توجه توريس��ت ها مي باش��د.

در تصوير ديگري که در بولتن يونس��کو به چاپ 
رس��يده، بانوان يکي ديگر از شرکت هاي تعاوني 
روس��تايي جزيره قش��م را نشان داده که خوراک 
محل��ي توليدي خود را ب��ه مردم عرضه مي کند.

اداره يکي از چندين اقامتگاه محلي در ژئوپارک 
قشم توسط بانوان جزيره قشم هم از موضوعات 
ديگري است که به صورت تصويري در اين نشريه 

بين المللي يونسکو به چاپ رسيده است.تصاوير 
مربوط به ش��رکت تعاوني هاي روس��تايي جزيره 
قش��م به خوبي مش��ارکت فعال بانوان اين جزيره 
را در جامعه به نمايش گذاشته و در حقيقت قشم 
را ب��ه نمون��ه موفقي از حرکت مثبت در راس��تاي 
توسعه پايدار معرفي کرده است.شايان ذکر است: 
ژئوپارک قش��م در دويس��ت و يکمين نشس��ت 
ژئوپارک هاي يونس��کو که پانزدهم ارديبهش��ت 
ماه در فرانس��ه برگزار ش��د پس از برخوردار شدن 
از امتياز جهاني يونس��کو، به ش��بکه بين المللي 

ژئوپارک ها پيوست.

مراحل آماده سازي و تعميرات اضطراري بخش مشترک واحد اصلي توليد 
بخار )پنج بويلر( پالايشگاه آبادان با موفقيت انجام شد. رئيس سرويس هاي 
آب، برق و بخار شرکت پالايش نفت آبادان با اشاره به اينکه واحد پنج بويلر در 
حال حاضر بيش از 7٠ درصد بخار مصرفي در واحدهاي پالايشي و نيروگاهي 
را توليد مي کند افزود: طراحي اين واحد به شکلي است که بخش مشترک يا 
تامين کننده آب تغذيه ديگ هاي بخار قابل تفکيک نبوده و در صورت بروز 
هرگونه مشکل براي اين قسمت تمام واحد بايد از سرويس خارج گردد و امکان 
از سرويس خارج نمودن فراگير واحد بدون جايگزين نمودن آن امکان پذير 

نيست.به گفته عليرضا صدرانيا مشکلات عديده اي که در بخش مشترک 
براي تعداد زيادي از تجهيزات شامل شيرهاي مختلف، سيستم کنترل و ادوات 
ابزار دقيق پيش آمده بود، سرويس دهي مطمئن را براي اين بخش ناممکن 
کرده بود و همچنين هر لحظه تمامي واحد در بحران قرار داشت.وي تعميرات 
اساس��ي فاز 3 را فرصتي برش��مرد که با برنامه ريزي مدون و همزمان با آن، 
امور مهمي که پيش ازاين در فهرستي به اداره برنامه ريزي تعميرات اعلام 
شده بود در کوتاه ترين زمان ممکن به گونه اي انجام پذيرد که وقفه اي در 

تعميرات اساسي واحدهاي فاز 3 پديد نيايد.

طي حکمي از س��وي مهن��دس صفرعلي جمال ليواني 
مديرعامل ش��رکت گازاس��تان گلستان،خسرو موذني 
بعنوان سرپرست جديد اداره گاز منطقه يک مرکزاستان 
منصوب گرديد . به گزارش روابط عمومي ، درمراسمي که 
ب��ا حض��ور مدير عامل و اعض��اي هيئت مديره و هيئت 
رئيسه گازگلستان برگزار شد،حکم سرپرست جديد اداره 
گاز منطقه يک مرکزاستان به ايشان اعطاء شد .  شايان 
ذکر اس��ت موذني پيش از اين مس��ئوليت منابع انساني 

گازگلس��تان را به عهده داش��ت. گفتني است با توجه به 
افزايش حجم تعداد مش��ترکين شهرگرگان وهمچنين 
با هدف تس��ريع در امرخدمات دهي به مردم ش��ريف 
وافزايش س��طح رضايت مش��ترکين عزيز مرکز استان ، 
اداره گازشهرس��تان گرگان به بهره برداري مرکزاستان 
تغيير نام داده ودراين راستا به دو منطقه ي 1 و 2 تقسيم 
گردي��د ک��ه به زودي منطقه 2 آن نيز راه اندازي واطلاع 

رساني خواهد شد

به نقل از پايگاه اطلاع رساني ايرالکو، سيف مدير 
اين ش��رکت در اين آيين گفت: براي س��اخت و 
راه ان��دازي کارگاه مذکور بالغ بر 7 ميليارد تومان 
ريالي و 5 ميليون دلار ارزي هزينه صرف ش��ده 
است. وي در خصوص مشخصات فني اين طرح 
اف��زود: اي��ن کارگاه داراي دو کوره چرخش��ي با 
ظرفيت هاي 3٠ و 5٠ تن بوده و توان توليد ساليانه 
اي��ن ط��رح عظيم، 5٠ هزار تن بيلت يا شمش��ال 

است. سيف با تاکيد بر تلاش اين شرکت جهت 
برط��رف ک��ردن نقص کيفيت بيلت و ارتقاء آن تا 
رس��يدن به س��طح بين المللي و قابل عرضه در 
بازارهاي جهاني، ابراز اميدواري کرد که به جاي 
صادرات محصول هزار پوندي که از ارزش افزوده 
کمتري برخوردار اس��ت ب��ا توليد بيلت با کيفيت 
صادراتي، بتوان13٠ دلار ارزش افزوده بيشتر در 
ازاي هر تن محصول را حاصل کرد. وي با بيان 

اينکه در برخي موارد ش��اهد عدم رضايت برخي 
مشتريان بدليل جدايش زير سطحي يا وجود آخال 
در بيلت توليد ش��ده بوديم، افزود: در طرح جديد 
توليد بيلت و عمليات کنترل کيفي س��طح مذاب 
ب��دون ني��از به اپراتور، ب��ه صورت ليزري صورت 
مي پذيرد و در خصوص گاززدايي که هميش��ه به 
عنوان يکي از معضلات در امر توليد محصول در 
ايرالکو با آن مواجه بوده ايم، با بهره گيري از طرح 

جديد پس از اندازه گيري مي بايس��ت ميزان گاز 
15 صدم سي سي بر 1٠٠ گرم مذاب برسد. وي 
در خص��وص مي��زان آخال نيز بيان کرد: در ايران 
غالبا از فيلتر هاي P.P.I 2٠ اس��تفاده مي ش��ود در 
حاليک��ه م��ا در اي��ن فرآيند از فيلترهاي 4٠ تا 5٠ 
P.P.I استفاده مي نماييم که ماحصل آن حداقل 
ميزان آخال وارد شده به سيستم خواهد بود. ضمنا 
ب��ه دليل اس��تفاده از ج��ک اينترنال و عدم وجود 

کفشک و ريل در اين سيستم، شمش هاي توليد 
شده کاملا صاف بوده و هيچ گونه کجي در آنها 
مش��اهده نخواهد ش��د. سيف ابراز اميدواري کرد 
که حداکثر تا هفته آينده کوره هاي هموژنايزينگ 
نيز بعد از توليد ريخت بارگذاري ش��ده و به طور 
همزم��ان اره کارگاه ني��ز جهت برش بيلت هاي 
بلند راه اندازي شود تا زمينه عرضه اين محصول 

فراهم شود. 


